
 

Referat. HOLLÆNDERHALLENS BRUGERRÅD 
DATO 
TID 
STED 

Tirsdag den 26. oktober. 
Kl. 17.30 
Hollænderhallen mødelokale 2 

DELTAGERE Lars Peter Olsen, Mette Kjærgaard, Tina Wexø, Jeanette Øbo Glæsner, Steen 
Nielsen, Kurt Christensen, Jannik Elmegaard og Steen Jørgensen. 

AFBUD/FRAVÆRENDE Thomas Sønderskov Korsgaard, Peter Læssøe, Gitte Lauersen, Børge Schaltz, 

BEMÆRKNINGER  

 

DAGSORDENSPUNKTER 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra  
den 31-08-2021 
 

 
Godkendt 

3. Meddelelser: 
- Formand 

 
 

- Hollænderhallen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- KB 
 

 
Revidering af styrelsesvedtægterne er udskudt til 2022, se i 
øvrigt pkt. 8 
 
Der er i svømmehallen den seneste tid blevet bortvis gæster 
som udviser uhensigtsmæssig adfærd og ikke følger 
ordensreglerne. 
Det er fortsat en udfordring at rekrutterer personale, men der 
arbejdes fokuseret på løsninger. 
Pt. er vi ramt af en del sygdom pt. ligesom at der er flere som 
afholder ferie. Det udfordre os for nuværende. 
Handicaprådet har været på besøg i svømmehallen. Der pågår 
efterfølgende en afklaring i samarbejde med P & T hvor der 
ses på hvilke ønsker som kan eller skal imødekommes. 
Aktiv leg i efterårsferien var igen en kæmpe succes. Vi 
udvikler fortsat på tilbuddet. Der er et stort ønske om, at der 
holdes åben ude i cafeen. 
JØG. Kan tilbuddet Aktiv Leg udvides ift. åbningstiden på 
bekostning af foreningerne? Statistisk kommer der ikke 
mange foreningsmedlemmer i disse uger. SJ tager kontakt til 
foreningerne. 
 
PL var fraværende. 

4. Økonomi. 
- Budget 2022 

 
 
 
 
 

 
SJ. På positiv siden kan nævnes, at der til budget 2022 ikke 
umiddelbart er besparelser for vores område.  
På den negative side kan det ærgre, at vi ikke fik midler til 
parkeringspladsområdet. Pt. pågår dialog med P&T om 
hvordan vi så kan løse det vandproblem der møder vores 
gæster og bruger når de skal i hallerne. 



 
- Forventet regnskab 2021 

 

 
Pt. forventes et minus på ca. 350.000 for hele området. 
Underskuddet skyldes primært manglende indtægter grundet 
de store lukkeperioder i 2021 ifm. Corona. 
 

5. Bygge- og Ejendomsprojekter. 
- Status, Afgangshallen 

 
 
 

- Nøglebriksystem i HH 
 

 
Der er fremkommet tilbud på stationerne og den samlede 
økonomi ser fornuftigt ud ift. budgettet. 
Det forventes, at projektet er færdigt og ibrugtaget inden jul. 
 
Status pt. er at det er et yderst komplekst projekt og opgave. 
Der arbejdes pt. på højtryk på, at levere et økonomisk 
overslag på projektet til forvaltningen. 
Nøglebriksystemet vil IKKE kunne nås implementeret inden 
jul. 
Projektet overleveres, efter indhentningen af overslagspriser, 
til P & T. Hollænderhallens administration besidder ikke de 
nødvendige kompetencer m.v. der skal til ifm. tilbudsgivning 
mv. 
 

6. 
 

Søbadet.  
Intet nyt 
 

7. Forpagtning. 
- Status på drift 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Cafeområdet 
 
 
 
 

- Åbningstider 
 

  
Det er en svær tid for vores forpagter ift. rekruttering af 
personale.  
Der er d.d. afholdt møde med centerchef Rasmus Johnsen, 
forpagter og ut. Vores politiske udvalg BFKU har ønsket 
udfordringerne belyst og fremadrettet skal der ses på en 
langsigtet plan og ide for hvordan vi kan gøre området til et 
velfungerende tilbud for vores brugere. 
 
Brugerrådet vil løbende blive orienteret samt involveret i 
arbejdet frem mod en ændring af de nuværende forhold. 
 
Dr. Badminton har henvendt sig vedr. afskærmningen i 
cafeområdet. De ønsker dele af den fjernet. 
Brugerrådet er ikke stemt for denne ændring. 
 
 
Åbningstiderne i cafeen er pt. to dage af ca. 2-3 timer. Der 
arbejdes på, at få disse udvidet men jf. ovenstående 
udfordring ser det pt. svært ud.  
 

8. Revidering styrelsesvedtægterne. 
 

 
Forvaltningen har besluttet, at arbejdet med revideringen af 
vedtægterne udskydes til det nye år. Det er ønsket, at det 
nuværende siddende brugerråd fortsætter frem til et nyt skal 
vælges efter de nye styrelsesvedtægter. 



 
Brugerrådet ønsker, at forvaltningen afsøger det politiske 
niveau for tilladelse til denne ekstraordinære løsning som 
rådet mener er en politisk beslutning og ikke forvaltnings-
mæssigt beslutning.  
 
Brugerrådet har besluttet, at det snarest fremsender 
forvaltningen deres input til revidering af styrelsesved-
tægterne herunder også besvarelse på de spørgsmål som er 
fremsat af BFKU udvalget. 
 

9. Foreningernes dag   
Status pt. er at følgende har tilmeldt sig arrangementet, 
 

 Dragør Tennis klub 

 Dragør Badminton klub 

 Dragør Fægte klub 

 Dragør Håndbold klub 

 Søvang Sportsklub 

 Blushøj Spejderne 

 Dragør Børnebasket 

 Dragør Bordtennis klub 

 Dragør Gazellerne 

 Dragør Svømmeklub 
 
Snarest laves en invitation til borgerne i Dragør som sendes 
ud så bredt som overhoved muligt. 
 

10. Projekt, Mulighedernes hus  
Dette tværgående projekt, som er et samarbejde mellem 
Dragør bibliotekerne, Dragør musik- og kulturskole samt 
Hollænderhallen, handler dybest set om, at skabe bedre 
rammer for borgernes aktiviteter og fællesskaber. 
Mulighedernes Hus åbner op for nye borgerinitiativer og skal 
tænke fællesskaber og aktiviteter på tværs. Dét er til stor 
gevinst for borgerne og sikrer samtidig bedre rammer for de 
tre institutioner. Huset vil tilbyde nutidige og 
imødekommende faciliteter til alle brugergrupper som huset 
har som gæster. Huset skal rumme de kvadratmeter der er 
behov for således alle har optimale vilkår for deres tilbud. 
 

11. Glassalen  
VSK kegleklubbens brug af kommunens faciliteter, hvori der 
indtages alkohol samt er indgået en særaftale med 
forpagteren om køb af dette, er blevet debatteret af 
brugerrådet.  
Brugerrådet har besluttet, at Hollænderhallens ledelse tager 
kontakt til klubben for afvikling af disse forhold. 
 



12. Evt. 
 

 
Næste møde den 13 december 

 


